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OKRM/70/2023/Z/33 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

Z Á P I S  

ze 4. jednání školské komise rady města konaného dne 19. 4. 2023 

Přítomni: Mgr. Vladimíra Bernasová, Mgr. Petr Divíšek, Bc. Jan Hošek, Mgr. František 

Hřídel, Mgr. Jindřiška Kačenová, Filip Myler, Mgr. Jan Ptáčník, Mgr. Petr 

Stehlík, Mgr. Jana Trávníčková, Jana Žídková 

Omluveni: Mgr. Jan Schreib 

Nepřítomni:  

Hosté: Mgr. Michaela Čermáková Šímová, Bc Alena Irholcová 

 

Schválený program: 

1. Zahájení 

Školská komise přijala pozvání paní Mgr. Jany Trávníčkové, zástupkyně ředitelky Základní 

školy Pohůrecká, kde bylo v 15:30 hod. jednání zahájeno.  

2. Prohlídka školy 

Základní škola Pohůrecká má od září 2022 v provozu nový pavilon s odbornými učebnami 

pro žáky 5. ročníků. 

Paní ředitelka Mgr. Dana Walterová provedla členy komise celou novostavbou, která se 

může, kromě kmenových tříd, pochlubit moderní počítačovou učebnou, zázemím pro 

učitele, speciálního pedagoga, psychologa i novou částí šaten pro žáky. 

Každá učebna je vybavena i rekuperací. 

3. Spádovost škol 

Přijato usnesení č. 9/2023 (10 - 9,0,1) 

Po prohlídce školy komise pokračovala v jednání bodem, který se týkal spádovosti škol. 

Tato problematika je již delší dobu velmi často zmiňována, a to z důvodu přeplněnosti 

základních škol na okraji města České Budějovice. Právě do těchto zařízení se hlásí děti 

z okolních obcí, a ty již nejsou schopny kapacitně tento počet pojmout. Většina obcí má 

pouze 1. stupně ZŠ a nastává problém umístění žáků na 2. stupeň. 

Vedoucí odboru školství a tělovýchovy Mgr. Michaela Čermáková Šímová seznámila ŠK 

s informativní zprávou o predikci nedostatečných kapacit v základních školách zřizovaných 

městem České Budějovice i s důvodovou zprávou, která se týkala zejména nárůstu počtu 

ukrajinských žáků. 

Nově o spádovost žádají např. obec Roudné, Planá, Hlincova Hora a Srubec.  

4. Řešení rekonstrukce Mateřské školy U Pramene. 

Hostem školské komise byla ředitelka Mateřské školy U Pramene paní Bc. Alena 
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Irholcová, která komisi opakovaně požádala o pomoc při řešení žalostného stavu pavilonů 

MŠ, nutné rekonstrukce nebo přestavby. 

Tomuto požadavku se školská komise již věnovala na svém jednání dne 21.6.2021, ale 

naléhavost řešení nebyla vyslyšena. 

Členové komise znovu obdrželi od paní ředitelky veškeré podklady, aby došlo k posouzení 

stavu. 

Paní vedoucí OŠT přednesla komisi další problémy ohledně stavu budov a potřebných 

oprav i na jiných školských zařízeních. Sdělila, že tento záměr bude připraven do zasedání 

Kolegia primátorky dne 2.5.2023 spolu s rekonstrukcí MŠ Sedmikráska a MŠ K.Šatala – 

tyto jsou vedeny jako priorita za OŠT.  

 

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 

počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů. 

Příští jednání školské komise se bude konat dne 24.5.2023 od 15:30 hodin v Mateřské škole U 

Pramene.  

4. jednání školské komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod. 

Soubor usnesení: 

K bodu:  Spádovost škol 

 

školská komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 9/2023: 

školská komise rady města 

d o p o r u č u j e  
Radě města České Budějovice v souvislosti s dlouhodobým problémem naplněnosti kapacit 

základních škol  i spádovostí zvážit zadání vypracování demografické studie Jihočeské univerzitě, 

popř. jiné organizaci, která by byla schopná pomoci s řešením. 

 

 

V Českých Budějovicích dne 19. 4. 2023 

Zapsal(a): Johana Fuxová, sekretářka komise 

Mgr. Vladimíra Bernasová 

předsedkyně komise 
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